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ورزش

شجاعی: در گروه سختی قرار داریم

فریده شجاعی، نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال در گفت وگو با ایسنا به گروه بندی مسابقات بسکتبال سه نفره انتخابی المپیک 

اشاره کرد و گفت: »همه تیم های حاضر در این تورنمنت قوی هستند و از ابتدا مشخص بود که در گروه سختی قرار می گیریم. در 

گروه ما هم چهار تیم از بهترین های جهان قرار دارند.« نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال درمورد عدم دریافت مجوز از وزارت 

ورزش و جوانان برای شروع اردوهای تیم ملی گفت: »ما بیکار نمی نشینیم و به محض دریافت مجوز برگزاری اردو از سمت وزارت 

ورزش و جوانان تمرینات مان را آغاز می کنیم. بسکتبال بازی پربرخوردی است و وزارت هنوز مجوز برگزاری اردو و مسابقه را نداده 

است. درحال حاضر اقداماتی انجام داده ایم؛ کمیته فنی تشکیل شده،  بازیکنان را تا حدودی مشخص کرده ایم و به دنبال راهکار 

هستیم. برنامه های فیبا مشخص شده است و ما هم براساس آن و پس از دریافت مجوز کار خود را آغاز می کنیم.«

کاظمی: فکر نمی کردم حرکتم بهترین دانک دنیا شود

ارسلان کاظمی، عضو تیم ملی بسکتبال در گفت وگو با فارس، درمورد انتخاب دانک او به عنوان برترین دانک جهان در یک دهه 

اخیر اظهار داشت: »احساس خیلی خوبی دارم و خوشحالم. به خاطر اینکه هم کار تازه ای بود و هم افتخار بزرگی برای ایران 

محسوب می شود.« وی در پاسخ به این سوال که فکر می کردی تا این مرحله بالا بیایی، گفت: »راستش را بخواهید خیر. در 

ابتدا که این چالش شروع شد، به دلیل اینکه مردم اطلاعات کافی از رای دادن نداشتند، سخت بود اما رفته رفته با پیگیری هایی 

که دوستان داشتند، این قضیه پررنگ تر شد. حامد حدادی هم در فضای مجازی خیلی کمک کرد.«بسکتبالیست کشورمان 

ادامه داد: »وقتی حرکت من در آسیا اول شد گفتم تا همین جا هم خوب است اما با لطف خدا و کمک همه مردم اول شدم. در 

این بین دوستان فوتبالی مانند شجاع خلیل زاده، سروش رفیعی و علیرضا فغانی هم در فضای مجازی تبلیغ کردند.«

  گفت وگو

مطابق پیش بینی  ها تکلیـــف قهرمان این فصل لیگ برتر 

انگلیس خیلی زود مشخص شد و جام قهرمانی به لیورپول 

رســـید اما دو رقابت مهم یکی در بالای جدول و دیگری در 

قعر آن درجریان اســـت. تلاش برای کســـب سهمیه لیگ 

قهرمانان که البته به نظر می رسد تنها برای رسیدن به رتبه 

چهارم باشد و منچسترسیتی و لستر در رده  های دوم و سوم 

تا حد زیادی حاشیه امنیت دارند، همچنان با هیجان زیادی 

دنبال می شـــود. در انتهای جـــدول نیز 6 تیم برای فرار از 

سقوط تلاش می کنند که البته برایتون با علیرضا جهانبخش 

اوضاع بهتری نســـبت به رقبـــا دارد و در هفته  های اخیر و 

پس از شروع دوباره مسابقات نتایج مناسب تری نسبت به 

سایرین گرفته اســـت. بااین حال هنوز هیچ تیمی از میان 

آنها از بقای خود در لیگ مطمئن نیســـت و در هفته  های 

آینده شـــاهد رقابت نزدیکی بین این تیم  ها به خصوص در 

دیدار های رودرروی آنها خواهیم بود.

روندخوببرایتون

برایتون پیش از پیگیری دوباره مســـابقات شرایط چندان 

خوبی در جدول نداشـــت و نگرانی  هایی بابت سقوط آنها 

وجود داشت. به خصوص با توجه به دیدار های سختی که 

شاگردان گراهام پاتر درپیش داشتند، می شد حدس زد که 

آنها یکی از تیم  هایی هستند که از شروع دوباره مسابقات 

چندان راضی نیستند و دوست ندارند بازی  ها از سر گرفته 

شـــود. بااین حال این تیم درحال حاضر فاصله خوبی را با 

پنجـــم تیم پایین جدول ایجاد کرده و با کســـب دو نتیجه 

خوب برابر آرســـنال و لسترســـیتی خود را تقریبا به منطقه 

امن رسانده است. آنها حالا 12 امتیاز با نوریچ قعرنشین و 

همچنین 6 امتیاز با بورنموث رده هجدهمی فاصله دارند و 

هواداران تیم امیدوارند با ادامه این روند بتوانند فصل بعد 

را هم در لیگ برتر حضور داشته باشند.

البته اوضاع در این مدت برای 5 تیم دیگر اصلا خوب پیش 

نرفته و یکی از دلایلی که برایتون توانسته از آنها فاصله بگیرد 

نیز روند ضعیف این 5 تیم در بازی  های اخیر بوده اســـت. 

آنها در مدتی که لیگ دوباره از سر گرفته شده، درمجموع 

13 بازی انجـــام داده اند که حاصل آن تنها 3 امتیاز بوده 

است. در این شرایط و با توجه به اینکه هر 5 تیم در اوضاع 

بدی به سر می برند، پیش بینی اینکه کدام سه تیم در پایان 

فصل راهی دسته پایین تر خواهند شد، کمی دشوار است. 

البته اختلاف امتیازی نسبتا زیاد نوریچ در قعر جدول باعث 

شده آنها که در ابتدای فصل شروع خوبی داشتند و به نظر 

می رسید یکی از شگفتی ســـازان این فصل خواهند بود، 

مدعی اصلی سقوط باشند.

شاید افزایش تعداد تعویض  ها در هر مسابقه به سود تیم  های 

بزرگ و پرستاره لیگ باشد اما برای تیم  های کوچک تر تنها 

فرصتـــی برای ایجاد تغییراتی هرچنـــد کوچک در بازی و 

استراحت دادن به برخی بازیکنان برای ر هایی از خستگی 

این دوره فشـــرده لیگ خواهد بود. تیم  های قعرنشین باید 

هرچـــه زودتر فکری به حال امتیازگیری و فرار از ســـقوط 

داشته باشند تا شانس بازی در یکی از معتبرترین لیگ  های 

دنیا را از دســـت ندهند. پیش از شروع مسابقات و زمانی 

که باشگاه  ها مشـــغول رایزنی برای آغاز لیگ بودند، بحث 

ســـقوط تیم  ها یکی از مباحث اصلی جلسات آنلاین آنها 

بود و حتی عد ه ای عقیده داشـــتند که بهتر است در پایان 

فصل هیچ تیمی سقوط نکند اما این پیشنهاد به خصوص 

با مخالفت اسپانســـر ها و کمپانی  های دارای حق پخش 

مسابقت روبه رو شد، چراکه معتقد بودند این تصمیم روی 

جذابیت لیگ تاثیر زیادی گذاشته و باعث کم شدن هیجان 

مسابقات خواهد شد.

دیدارهای6امتیازی

نوریچ، اســـتون ویلا، بورنموث، وستهام، واتفورد و تا حدی 

برایتون 6 تیمی هســـتند کـــه در رقابت برای نیفتادن قرار 

دارند و 6 دیدار باقی مانده آنها پرهیجان و بســـیار حساس 

دنبال خواهد شد. این تیم  ها چند دیدار رودررو و به اصطلاح 

6 امتیازی نیز درپیش دارند که می تواند سرنوشـــت آنها را 

مشخص کند.

در نخستین مصاف تیم  های پایین جدول، روز شنبه آینده 

نوریچ میزبان برایتون خواهد بود. شـــاگردان دنیل فارک 

موقعیت خوبی در قعر جدول ندارند و با تیم ماقبل پایانی 6 

امتیاز فاصله دارند، اما با توجه به اینکه سه دیدار رودررو برابر 

این رقبا دارند، می توانند امیدوار به موفقیت در این بازی  ها 

و فرار از سقوط باشند. آنها در ابتدای هفته دیدار پایاپایی را 

در یک چهارم نهایی جام حذفی برابر منچستریونایتد برگزار 

کردنـــد و تنها در آخرین دقایق وقت اضافه بازی بود که به 

حریف باختند. این نتیجه می تواند روحیه ازدست رفته آنها 

را برگرداند و با انگیزه بهتری لیگ را ادامه دهند. نوریچ در 

3 بازی قبلی خود در لیگ موفق به گلزنی نشده و این یکی 

از اصلی ترین معضلات آنها در هفته  های اخیر است. تیمو 

پوکـــی که در ابتدای فصل روند گلزنی فوق العاد ه ای برای 

نوریچ داشت، این روز ها از آمادگی مطلوب دور مانده و این 

یکی از دلایل مهم ناکامی تیم در مسابقات اخیر است. 

برایتون اما در دیدار رفت با دو گل پیروز شده و در هفته  های 

اخیر نیز دو نتیجه خوب کســـب کرده اســـت. آنها پیش از 

شکســـت 3 بر صفر سه شنبه شـــب برابر منچستریونایتد، 

آرسنال را برده بودند و با لسترسیتی هم به تساوی رسیدند. 

نوریچ پس از این دیدار به ترتیب به مصاف واتفورد و وستهام 

خواهد رفت و پس از این ســـه مسابقه تقریبا تکلیف ماندن 

یا سقوط آنها مشخص خواهد شد. واتفورد هم فصل پرفراز 

و نشـــیبی را پشت سر گذاشته است. آنها پیش از شروعی 

ضعیف، توانستند با تغییر سرمربی و آمدن نایجل پیرسون 

روند بهتری در میانه  های فصل پیدا کنند. اما وقفه مسابقات 

به دلیل کرونا دوباره تیم را در شـــرایط بدی قرار داده و حالا 

تنها یک امتیاز با ســـه تیم پایین جدول فاصله دارند. آنها 

ادامه فصل را با تساوی مقابل لسترسیتی آغاز کردند اما دو 

شکست برابر برنلی و ساوتهمپتون برای زرد و مشکی پوشان 

دردسرساز شد و حالا خطر سقوط را به خوبی حس می کنند. 

نخستین برد واتفورد پس از گذشت 16 هفته از لیگ برابر 

همین نوریچ حاصل شد. 

وستهام هم مثل نوریچ سه دیدار سرنوشت ساز برابر تیم  های 

درحال سقوط دارد و می تواند همچنان به ماندن در لیگ 

خوشـــبین باشد. آنها پس از مصاف با نوریچ باید به مصاف 

واتفورد و استون ویلا بروند. شاگردان دیوید مویس مثل سایر 

تیم  های پایین جدول در هفته  های اخیر نتایج خوبی کسب 

نکرده اند اما با توجه به بازیکنان خوبی که در اختیار دارند، 

می تواننـــد به این روند خاتمـــه داده و خود را به میانه  های 

جدول برسانند. 

استون ویلا هم که در رتبه ماقبل پایانی قرار دارد، کار سختی 

در ادامه فصل خواهد داشت، چراکه هنوز دیدار های این 

تیم برابر لیورپول، منچستریونایتد، آرسنال و اورتون باقی 

مانده و در چنین شـــرایطی می توان آنها را یکی از مدعیان 

سقوط به چمپیونشیپ دانســـت مگر اینکه در هفته  های 

باقی مانده بتوانند شـــگفتی رقم  زده و به لطف نتایج دیگر 

رقبا در لیگ بمانند.

شـــکوفهصفری،بانویملیپوشوالیبالکشـــورمانو

محســـنباباصفری،لژیونرهندبالایرانروز8تیرماهبا

همپیمانازدواجبستند.این2بازیکندرخصوصنحوه

آشنایی،شـــرایطزندگیمتاهلیورزشکاریوزندگیدر

خارجازکشـــورگفتوگوییراباروزنامه»فرهیختگان«

انجامدادهاندکهدرادامهمیخوانید.

دربارهنحوهآشناییتانبگویید.

شکوفهصفری:چند سال گذشته در آکادمی ملی المپیک اردو 

داشتیم که کمپ اردویی ما با خیلی از رشته ها یکسان بود. همسرم 

در آنجا مرا دیده و متوجه شده بود من هم مانند خودش اصفهانی 

هستم. او با پرس وجو مرا پیدا کرد و تابستان گذشته بود که شماره 

مرا به خانواده اش داد. خانواده همسرم تماس گرفتند و بعد از 

چندماه نامزد کردیم. باتوجه به اینکه محسن در ایران نبود، ارتباط 

ما بیشتر تلفنی بود. تا اینکه 8 تیرماه عقد مختصری برگزار کردیم. 

محسنباباصفری: خدا را شکر می کنم به فردی که از هر 

نظر مناسب بود رسیدم. خانم صفری نکاتی را که مدنظر من 

بود داشت.

زندگی2ورزشکارمزیتهاوسختیهاییدارید؛نظرتان

دراینبارهچیست؟

صفری: چون من تیم ملی بودم و والیبال را حرفه ای کار می کردم 

خب با کسی که از جنس خودم هست آشنا شدم. زمانی که 

صحبت می کردیم، درک متقابلی داشتیم و از هر نظر حس وحال 

هم را متوجه می شدیم. وقتی از یک مسابقه می آمدم، زمانی 

که هیجان داشتم یا به هم ریخته بودم، همسرم متوجه می شد 

چه می گویم. برعکس آن هم صدق می کند. تا الان شرایط 

خوب بوده و مطمئن هستم در آینده هم همین طور خواهد بود. 

باباصفری:فکر می کنم 2 ورزشکار در زندگی از نظر فکری باید 

به هم نزدیک باشند و این موضوع می تواند در ادامه راه ورزشی به 

من کمک کند. خوشحالم با یک ورزشکار ازدواج کرده ام، چون 

همسرم در این شرایط بوده و درک می کند. اگر اردو و مسابقه ای 

باشد می داند شرایط به چه صورت است. ازنظر فکری در این 

خصوص می توانیم به هم نزدیک باشیم.

خانمصفریشـــماســـالهادرتیمملیوباشگاهیبازی

کردهاید.دراینمدتآشـــناییهمسرتانمشوقخوبی

برایشمابودهاست؟

محسن همیشه مشوق من بود و دوست داشت پیشرفت کنم. 

همیشه خوشحال بود از اینکه من پیگیر هستم و از والیبال دست 

نمی کشم. محسن بارها گفته اینکه بانوان والیبالیست با این 

پوشش در این سطح از آسیا بازی می کنند قابل تقدیر است. 

او تابستان گذشته بازی های ما را دنبال می کرد و می گفت با 

این پوشش ایران بازی خوبی دارد. محسن اعتقاد داشت سبک 

بازی ما به اروپا نزدیک تر است.

آقـــایباباصفریباتوجهبهقرارداد2ســـالهایکهشـــما

بستهاید،بهنظرمیرسدزندگیتاندراینمدتدرخارج

ازکشورادامهپیداکند.

قرارداد من با تیم جدیدم 2 ساله است، بنابراین خارج از کشور 

زندگی خود را تشـــکیل خواهیم داد. تلاش می کنیم زندگی 

خوبی داشته باشیم. همسرم چند پیشنهاد از رومانی دارد، اما 

چون اوایل زندگی مان است، دوست دارم کنار هم باشیم. البته 

خواسته شکوفه نیز همین است.

تمریناتازچهزمانیآغازمیشودوباتوجهبهشیوعکرونا

لیگدررومانیپیگیریمیشود؟

باباصفری: تمرینات از دوشنبه آینده شروع می شود. قرار است 

لیگ از 19 آگوست استارت بخورد، اما باتوجه به اینکه ما از ایران 

می رویم 14 روز در قرنطینه خانگی به سر می برم و نمی توانم 

تمرینات را شروع کنم. باید مدتی صبر کنم تا شرایط بهتر شود.

باتوجهبهاینکهدوســـالدررومانیزندگیخواهیدکرد،

برنامهشمابهچهصورتخواهدشد؟

صفری: همسرم پیگیر بوده و رزومه مرا به روزرسانی کرده است. 

این رزومه را برای چند تیم به رومانی فرستاده است. چند تیم هم 

نظر موافق داشتند. من تمایل دارم اگر قرار باشد به رومانی بروم 

در همان شهری باشم که همسرم هست. باتوجه به این موضوع 

اگر در همان شهر تیمی پیشنهاد بدهد، قبول می کنم. همسرم 

بیشتر از من مشتاق و پیگیر است.

پیشنهادهابرایچهزمانیبود؟

صفری: تیمی که قبلا همسرم در آن بازی می کرد یک تیم 

والیبال داشت که صحبت کرده بودند. یک تیم دیگر هم 

شرایط حضور من را پذیرفته بود، اما آن زمان من در ذوب آهن 

بازی می کردم. همسرم الان در شهر جدیدی است. یکی دو 

سال قبل این شهر تیم والیبال داشت، اما الان نمی دانم 

شرایط به چه صورت است. اگر پیشنهاد خوبی باشد قبول 

می کنم، اما اولویت این است که کنار همسرم باشم.

 

خیلیازجواناندراینروزهابرایتشکیلزندگیجدید

دغدغهدارند.ازایندغدغههابگویید.

صفری: ما هم مانند هر جوانی دغدغه داریم، اما شاید 

خیلی سخت نمی گیریم. هنوز آنقدر به این موضوع عمیق 

فکر نکرده ایم، چون تمرکز ما روی رفتن است. فعلا باید در 

رومانی باشیم، اما ما هم مثل همه جوانان این دغدغه را داریم 

که ارزش پول ما چرا باید در مقایسه با سایر کشورها اینقدر 

پایین باشد. مثلا قراردادی که بانوان دارند، اگر تبدیل به 

یورو شود، نمی توان در خارج از کشور با آن کاری انجام داد.

باتوجهبـــهفعالیتحرفـــهایورزشـــکاران،اردوهاو

مسابقاتباعثمیشـــودورزشکارانازخانوادهشان

دورشوند.بااینموضوعکنارآمدهاید؟

صفری: زندگی ورزشکاری سختی های خودش را دارد. 

ما همیشه دور بودیم و با این موضوع خو گرفته ایم. من از 

16 سالگی همیشه از خانواده دور بودم و خیلی از روزهای 

خوب را در کنار خانواده نبودم. همسرم هم همین شرایط 

را داشته و حالا این درک را داریم که در زندگی مشترک هم 

ممکن است این اتفاق بیفتد. البته برای من شاید کمتر، 

چون دیگر در ایران نیستم که بخواهم به اردوی تیم ملی 

بروم.  اگر در باشگاهی مشغول به بازی شوم، احتمال 

دوری از هم هست، اما چون حرفه ای هستیم، این موضوع 

را درک می کنیم.

نگاهیبهوضعیت6تیمیکهبرایماندندرلیگبرترانگلیستلاشمیکنند

حاشیه امن برای یاران جهانبخش

گفتوگوی»فرهیختگان«بازوججدیدورزشکاردربارهسختیهاومزایایزندگیمشترکورزشکاری

باباصفری: ازدواج با یک ورزشکار می تواند به زندگی ورزشی من کمک زیادی کند
صفری:چندپیشنهادازرومانیدارم

میراسماعیلی: کسی که علیه کشورش 
شهادت دهد، خائن است

آرش میراسـماعیلی، رئیـس فدراسـیون جـودو در گفت وگـو بـا تسـنیم، 

درخصـوص جلسـه هفتـه گذشـته بـا مهـدی علی نـژاد، معـاون ورزش 

قهرمانی وزارت ورزش و جوانان و همچنین بازدید صالحی امیری، رئیس 

کمیته المپیک از فدراسـیون جودو اظهار داشـت: »باید 26 شـهریورماه 

در دادگاه CAS حضور پیدا کنیم. پرونده جودوی ایران بسـیار حسـاس 

شـده و ایـن پرونـده به نوعـی دفـاع از حقانیـت جودو و ورزش ایران اسـت. 

در چنـد روز آینـده نیـز وکیـل پرونده نقطه نظرات شـهود حاضر در دادگاه 

CAS را خواهـد گرفـت تـا دیگـر بـرای حضـور در دادگاه آمـاده شـویم. 

دعوت نامه هـای حضـور در دادگاه CAS نیـز بـه ایـران آمـده اسـت، امـا 

متاسـفانه سـفارت سـوئیس هنوز تعطیل اسـت و ما نتوانسـتیم کارهای 

دریافـت ویـزا را انجـام بدهیم.«

میراسـماعیلی دربـاره مصاحبه هـای اخیـر شـهود ایرانی پرونـده جودوی 

ایـران بـا رسـانه های بیگانـه و دلایـل خـود برای شـهادت علیه کشورشـان 

تاکیـد کـرد: »نـه به عنـوان رئیـس فدراسـیون جـودو بلکـه به عنـوان یـک 

ایرانـی بایـد بگویـم اقدامـات این نفـرات به هیچ وجه قابل توجیه نیسـت. 

کسی نمی تواند در هیچ جای دنیا علیه کشورش صحبت کند و شهادت 

دهـد. اقـدام ایـن نفـرات خیانت اسـت. اگر ایـن آقایان به جایی رسـیدند 

و مـدال کسـب کردنـد در ایـران بـرای آنهـا از پـول بیت المال هزینه شـده 

اسـت و در ایران رشـد کردند.«

بنی تمیم: مخالف لغو همه رقابت های 
کشتی هستیم

وبینار اعضای شـورای کشـتی آسـیا با حضور دولت تورلیخانوف به عنوان 

رئیـس و حمیـد بنی تمیـم دبیـرکل ایرانـی ایـن شـورا برگـزار شـد. در ایـن 

نشسـت حمیـد بنی تمیـم بـا لغـو تمامی رقابت هـا مخالف بـود و پیرامون 

ایـن موضـوع اظهـار داشـت: »اینکـه بخواهیـم یک بـاره همـه رقابت هـا را 

لغـو کنیـم، نمی توانـد راهـکار منطقـی و درسـتی باشـد. شـاید بـه لطـف 

خـدا ایـن ویـروس منحـوس از بیـن بـرود کـه اگر ایـن اتفاق مهـم رخ دهد 

به دلیـل اعـلام عـدم برگـزاری مسـابقات، کشـتی گیران همـان تمریـن 

حداقلـی را کـه در منـزل و فضای باز انجام می دادند نیز تعطیل می کنند 

و انگیزه هـا از بیـن خواهـد رفـت. بـه همیـن منظـور می تـوان با سـه روش 

ایـن موضـوع را مدیریـت کـرد. روش اول اینکـه اعـلام کنیم تا پایان سـال 

2020 همـه برنامه هـا انجـام خواهـد شـد، در روش دوم رقابت ها را با یک 

تاخیر مشـخص و در زمان مناسـب مثلا دوماه قبل از آغاز سـال میلادی 

برگـزار کنیـم و در روش سـوم کـه بدتریـن حالـت اسـت به طـور کلی تمام 

مسـابقات لغـو شـود امـا اینکـه از همیـن امـروز خبـر لغـو همـه رویدادهـا 

اعـلام شـود به طـور حتم منطقی نیسـت.«

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

گریزماندرگفتوگوبااسپورتفرانسه:

سکوت خود را به زودی می شکنم

آنتوان گریزمان، ستاره فرانسوی تیم 

فوتبال بارسلونا پس از آنچه خود آن را 

تحقیر هدفمند می نامد، به سوالات 

Sports.fr فرانسه پاسخ داد و مدعی 

شد که به زودی سکوت خود را می شکند. تساوی دو بر دو بارسلونا مقابل 

اتلتیکومادرید باعث شد بار دیگر آبی و اناری  ها خود را از یک قهرمانی وعده 

داده شده و قاطعانه دور و دورتر تماشا کنند. ستین، سرمربی تحت فشار بارسلونا 

پس از این تساوی نگران کننده درباره نیمکت نشینی عجیب گریزمان و تعویض 

دقیقه نودی او گفت: »گریزمان شرایط خوبی داشت. سعی کرد به تیم کمک 

کند. شاید ورودش به زمین منطقی نبود اما از اینکه بازی نکند، بهتر بود. زودتر 

بازی نکرد، چراکه آنهایی که درون زمین بودند، خوب بازی می کردند!« 

برادرتدربارهوروددقیقهپایانیتوتوئیتعجیبیمنتشرکردو

نوشت:»فقطبایدگریهکرد!«

به نظرم کار او اشتباه بود، به او تذکر دادم و پیغامش را حذف کرد، نیازی به گریه 

نیست، من کار بدی نکرده ام که شرمنده هواداران باشم و یا محصول لجبازی 

دوطرف باشم و به جای آنها، من حالم بد شود و گریه کنم.

لجبازیدوطرف؟!

بله، موضوع واضح است و نیازی به پنهان کاری نیست، بارسلونا می خواهد به 

اتلتیکومادرید بگوید که بدون من هم در اوج است، من از در اوج بودن بارسلونا 

غرق شادی می شوم اما این لج بازی مرا آزار می دهد و به زودی سکوت خود را 

خواهم شکست.

چهلزومیدارددراینسطحازفوتبالحرفهای،دوباشگاهاینگونه

کارغیرحرفهایانجامبدهند؟

این را باید از آنها بپرسید. موضوع این است که حتی خود مربیان هم ممکن 

است بازیچه رسانه  ها شده باشند. درهرحال من مسئول کشف علت این لجبازی 

نیستم و برای من تنها این اهمیت دارد که بازی کنم و این خیلی حیف است 

که بارسلونا هزینه کرده باشد و من از روی نیمکت شاهد 

ناکامی تیم خود باشم.

قبولداریدکهدرجریانبازیمقابل

اتلتیکومادریدتحقیرشدهاید؟

بله، این یک تحقیر هدفمند است و واقعا 

متاسفم که شاهد تن دادن بارسلونا به دستورات یک 

مافیای رسانه ای هستم. این را نمی شود ثابت کرد اما 

مسئولیت حرف خود را قبول می کنم. به نظر من ستین 

تحت فشار بود و اگر خودش تصمیم گیرنده بود، من را 

به عنوان بازیکن ثابت در این بازی به زمین می فرستاد. 

در تمرین  های قبلی پیش از بازی من مهره کلیدی در 

اجرای تاکتیک  ها بودم اما هنگام بازی خبری از من نبود 

و جای خالی خود را تماشا می کردم.

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

بهاره محمدی
 روزنامه نگار


